

Referat af bestyrelsesmøde 25/5-16. Med følgende dagsorden:

1. Jubilæums arrangering sammen med aktivitetsudvalget.
2. Godkendelse af referat fra sidste møde.
3. Henning Heegaard trak sig fra bestyrelsen d. 11. februar 2016, men det står ikke i referatet fra 15. februar.
4. Nyt til/fra formanden.
 - a. Udefra kommende annoncer i beboerbladet
 - b. Bestyrelsens "sommerferie".
 - c. Forslag til ny husorden
 - d. Antennestik brev fra yousee
5. Indkomne sager: Indkaldelse til "Afdelingstjek onsdag den 29. juni 2016 kl. 10
6. Post: Ingen P.T.
7. Erstatning af gulvtæppe i lejemål
8. Højt hegn til at fange vildtfarende bolde på den store fodboldbane.
9. Opsætning af fartbump efter d. 1. juli 2016
10. Festsalens opsætning i forhold til administrationens ideer.
11. Eventuelt.

Til stede var: Kate, Bodil, Per, Verner, Bente, Arne og fra aktivitetsudvalget deltog (i pkt. 1) Gurli og Ulla.

1. Hoppeborgen opstilles mellem blok 3 og 7 og her udlægges også skum. Festteltet opstilles mellem blok 4 og 8. Storskraldsrummet ved festsalen låses af og anvendes til opbevaring af tilbehør. Arne kommer med 3 lægter til opsætning af presenning ved Det muntre køkken. Tora og Gurli klarer salg af drikkevarer. Verner og Egon står ved grill og kød. Bodil overvåger salatbaren. Mad og drikkevarer leveres fra Fensmark Brugs. Gurli og Verner står for diverse indkøb. Gæster skal selv medbringe bestik. Der laves opslag om, at skuret vil være aflåst fra torsdag aften til mandag eftermiddag. Vi mødes fredag den 11. juni kl. 11 (ved festsalen) Per inviterer Administrationen, LLO og org. Bestyrelsen. Gurli inviterer Borgmesteren. Vi mødes 1/6-16 kl. 17.30 i bestyrelseslokalet i kælderens i nr. 82, for aftale af den endelige indkøbsliste.
 2. Underskrevet.
 3. Henning trak sig fra bestyrelsen den 1. februar 2016
 4. a. Vi tager ikke mod annoncer udefra, til beboerbladet
b. Juli holdes "Mødefri"
c. Pers forslag blev omdelt til gennemgang.
d. Det er en meget uheldig formulering Leon har brugt i brevet angående opsætning af stik til YOUSEE. Per taler med ham om, fremover, at anvende et pænere sprog.
5. Vi mødes ved nr. 106. Og efter traveturen, skal vi være bedre til at følge op på at de aftalte ting også bliver lavet.
6. Der er kommet kopi af en ansøgning om markise.

Punkterne 7 – 11 udsættes til næste møde 20/6-16 kl 19 i mødelokalet i nr. 82.

Arne Nilsson

Sekretær